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Přítomni: Jiří Vodička, Filip Kaštánek, Miloslav Kliment, Tomáš Jurajda, Zdeněk Moureček (přišel 

v 19:05), Jan Čech, Martin Homola, Hana Lukešová (přišla ve 20:30) 

Omluveni: Lenka Jelenová 

1. Zahájení 

Starosta Filip Kaštánek přivítal přítomné občany a zastupitele. Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční 

většina zastupitelů, tudíž je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno a 

vyhlášeno. 

2. Určení zapisovatele 

Starosta Filip Kaštánek určil zapisovatelkou paní Kateřinu Nožinovou 

3. Zvolení ověřovatelů 

Na ověřovatele byli navrženi zastupitelé Jan Čech a Tomáš Jurajda 

 

HLASOVÁNÍ: pro:  6   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

4. Schválení programu a přidání bodů k projednání 

Body k projednání přidané po vyvěšení programu. 

§ 94 

1. Právo předkládat návrhy k zařazení na pořad jednání připravovaného zasedání zastupitelstva obce 

mají jeho členové, rada obce a výbory. 

2. O zařazení návrhů přednesených v průběhu zasedání zastupitelstva obce na program jeho jednání 

rozhodne zastupitelstvo obce. 

Návrh usnesení č. 1 z 23-01-2020 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

souhlasí se zařazením a projednáním témat: 

12. Čerpání rezervního fondu MŠ 

13. Výběr zhotovitele kamerového systému 

14. Projednání “Petice Vatiny” 

HLASOVÁNÍ: pro:  6   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 1 z 23-01-2020 bylo schváleno. 
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5. Schválení zápisu č. 12 

Schválení zápisu veřejného zasední zastupitelstva č.  12 

Návrh usnesení č. 2 z 23-01-2020  

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje znění zápisu č. 12/2019. 

HLASOVÁNÍ: pro:  6   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 2 z 23-01-2020 bylo schváleno. 

 

Zdeněk Moureček přišel v 17:05 

6. Zpráva o činnosti, plnění přijatých usnesení 

 Školní kuchyň a jídelna 

Záměr: 

o objednávkový systém přes webové rozhraní 

o výběr ze 3 jídel (1 vždy bezmasé) 

o zeleninový bufet, saláty, ovoce 

o 2 druhy čaje, voda 

o doplňkový prodej s vyloučením pochutin a cukrovinek 

o při dostatečném počtu uvařených jídel netřeba obědy odhlašovat 

o rodiče mají kontrolu toho, co dítě jí 

o snídaně, svačiny, obědy, možnost víkendového vaření na akcích 

o kuchyně se přesune ze staré budovy do nové se stejnými kuchaři/kami 

o větší kapacita jídelny, prodlouží se doba, kterou může strávník u oběda strávit 

 Vodovody a kanalizace 

o Probíhají projekční práce 

o Plánování sítě pro dálkové odečty vodoměrů 

 Ostatní 

o výnos z úspor v roce 2019 je více než 100.000,-Kč 

o uspěli jsme se žádostí o dotaci na zateplení radnice - připravujeme VŘ na zhotovitele 

o připravujeme žádost o dotaci na tělocvičnu a školní kuchyni s jídelnou 

o připravujeme žádost o dotaci na opravu střechy radnice a stavbu výtahu 

o dokončujeme žádost o dotaci na optimalizaci odpadového hospodářství v Litni 

o zpracováváme studii na stavbu nové mateřské školy v Litni, následovat bude PD a žádost o 

stavební povolení 

o podepsali jsme smlouvu se Středočeským krajem na spolufinancování zvýšení kapacity základní 

školy v Litni ve výši 10 milionů korun 

o pracujeme na PD kanalizace pro Běleč a Vlence, rozšíření vodovodu v Bělči a vodojem pro Leč a 

Liteň včetně propojení obou vodárenských soustav 
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o projektanti začnou na přelomu února a března obcházet domácnosti kvůli PD přípojek / hromadně 

nižší cena než potom individuálně 

o probíhá stavební řízení na dostavbu kanalizace v Litni - Krátká a U záložny 

 

Hana Lukešová přišla na zasedání ve 20:30. 

7. Dodatek č.12 ke smlouvě "odpady" 

Smlouva o komplexním zabezpečení odstranění odpadu ze dne 1.1.2008 se společností RUMPOLD-P 

obsahuje ustanovení o zvyšování ceny. Na jeho základě vyjednáváme každý rok o cenách.  

 

Paralelně s touto smlouvou pracujeme na zlepšení pozice pro Liteň. Připravujeme k podání žádost o dotaci 

s názvem projektu: „Systém pro separaci a oddělený sběr odpadů v městysi Liteň“, v jehož rámci 

připravujeme nákup HW a SW na evidenci množství odpadu. Konečným cilem je vysoutěžit nižší ceny a 

zahustit síť hnízd na sběr tříděného odpadu. Zároveň žádáme o příspěvek na pořízení žlutých popelnic na 

plast pro každou domácnost. Podobně chceme pracovat s bioodpadem.  

Město Černošice vysoutěžilo jako nejnižší nabídku nabídku společnosti Rumpold. Cenu mají nyní vyšší 

než Liteň. 

Finanční dopad na rozpočet městyse: rozpočet s navýšením ceny počítá. 

Návrh usnesení č. 3 z 23-01-2020 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. souhlasí se zněním Dodatku č.12 ke smlouvě o komplexním zabezpečení odstranění odpadu 

č.10100416 ze dne 1.1.2008 se společností RUMPOLD-P, s.r.o.   

2. pověřuje starostu Filipa Kaštánka podpisem tohoto dodatku. 

HLASOVÁNÍ: pro:  7   

 proti:  0   

 zdržel se:  1   

Usnesení č. 3 z 23-01-2020 bylo schváleno. 

 

8. Smlouva na administraci dotace na zpracování žádosti o dotaci na stavbu tělocvičny a 

kuchyně s jídelnou 

Městys Liteň realizuje projekt zaměřený na navýšení kapacity základní školy. V rámci tohoto navýšení 

potřebuje škola dostatečnou kapacitu tělocvičen a kuchyně s jídelnou. 

Návrh usnesení č. 4 z 23-01-2020 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. schvaluje smlouvu o poskytování služeb administrace žádosti o dotaci mezi poskytovatelem Mgr. 

Lubošem Janákem a Městysem Liteň v předloženém znění. 

 

2. pověřuje starostu Filipa Kaštánka podpisem této smlouvy. 
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HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 4 z 23-01-2020 bylo schváleno. 

 

9. Podání žádosti o dotaci na zpracování Územního plánu 

Ministerstvo pro místní rozvoj s účinností ke dni 11. listopadu 2019 vyhlašuje výzvu k předkládání žádostí 

do programu Podpora územně plánovacích činností obcí, podprogramu Podpora územně plánovacích 

dokumentací obcí, dotační titul Územní plán. 

Návrh usnesení č. 5 z 23-01-2020 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

schvaluje podání žádosti o dotaci do programu 11753 Podpora územně plánovacích činností obcí na rok 

2020 s názvem "Zpracování územního plánu městyse Liteň" z fondů Ministerstva pro místní rozvoj. 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 5 z 23-01-2020 bylo schváleno. 

 

10. Podání žádosti o dotaci na přípravu projektových dokumentací a studií 

Zastupitelstvo Středočeského kraje schválilo usnesením č. 015 21 /20 1 9 ZK ze dne 25. 11.2019 Program 

2020 pro poskytování dotací z rozpočtu Středočeského kraje ze Středočeského Fondu podpory včasné 

přípravy projektů EU 2021+ a NIP “. (Národní investiční plán) 

Návrh usnesení č. 6 z 23-01-2020 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

schvaluje podání žádosti o dotaci do Programu 2020 z rozpočtu rozpočtu Středočeského kraje ze 

Středočeského Fondu podpory včasné přípravy projektů EU 2021+ a NIP. 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 6 z 23-01-2020 bylo schváleno. 
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11. Rozpočtové opatření 

Příjmy:  

položka 4112 + 23.500,- Kč 

 

Jedná se upřesnění příjmu od krajského úřadu na provoz úřadu městyse Liteň 

Návrh usnesení č. 7 z 23-01-2020 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

schvaluje rozpočtové opatření č. 1 k datu 23.1.2020 v předloženém znění. 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 7 z 23-01-2020 bylo schváleno. 

 

12. Čerpání rezervního fondu MŠ 

Mateřská škola v Litni má zhoršený hospodářský výsledek 60.000,- Kč jeho vyrovnání  by chtěla řešit z 

rezervního fondu. 

Návrh usnesení č. 8 z 23-01-2020 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

schvaluje čerpání z rezervního fondu ve výši 60.000,- Kč 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 8 z 23-01-2020 bylo schváleno. 

 

13. Výběr zhotovitele kamerového systému 

Projednání nabídek na komplexní řešení připojení na kamerový systém v prostoru liteňského nádraží jako 

dohled nad opravenou nádražní budovou. Městys Liteň dal SŽDC slib, že nádraží ohlídá kamerami, aby 

nedošlo k opětovnému poškození. Tento slib byl podmínkou pro opravu budov. Po instalaci kamer 

proběhnou opravy interiérů.  

Elex s.r.o. => 167.316,-Kč 

Cambridge s.r.o. => 173.218,-Kč 

Elektro Mahl s.r.o. => 154.428,-Kč 

 

Finanční dopad na rozpočet městyse: žádný, rozpočet s výdajem počítá 
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Návrh usnesení č. 9 z 23-01-2020 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. schvaluje a souhlasí s objednáním montáže kamerového systému v Litni za nejnižší nabídkovou 

cenu od společnosti Elektro Mahl s.r.o. za cenu 154.428,-Kč bez DPH v rozsahu a termínu dle 

zadání.  

2. pověřuje starostu Filipa Kaštánka objednáním montáže s termínem zhotovení do 31.05.2020. 

3. souhlasí s objednáním a instalací internetového připojení do nádražní budovy v Litni. 

HLASOVÁNÍ: pro:  6   

 proti:  0   

 zdržel se:  2   

Usnesení č. 9 z 23-01-2020 bylo schváleno. 

 

14. Projednání “Petice Vatiny” 

Městysi Liteň byl dne 13.1.2020 prostřednictvím datové schránky doručen dokument označený jako 

„Petice proti žádosti Městyse Liteň o určení existence veřejně přístupné účelové komunikace a na podporu 

současného stavu užívání neprůjezdnosti ulic „K Vatinám“ a „Vatina“ v obci Liteň, v k.ú. Běleč u 

Litně.“ (dále jen „Petice“). Petenti požadují zachování klidu v oblasti Vatiny. Také požadují, aby městys 

Liteň vzal zpět návrh na projednání. Zastupitelé přijali informaci od našeho právního zástupce o tom, že 

není v kompetenci Zastupitelstva městyse Liteň zrušit pojednávání řízení u ORP Beroun, protože řízení je 

vedeno z moci úřední.  

Zastupitelé byli dale seznámeni s tím, že vyřizování peticí řeší primárně dva právní předpisy, a to zákon č. 

85/1990 Sb., o právu petičním, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „petiční zákon“) a zákon č. 128/2008 

Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon o obcích“). Postup obce při obdržení 

dokumentu označeného jako „petice“ se odvíjí od toho, zda tato petice adresovaná obci směřuje do oblasti 

přenesené působnosti (pak postup upravuje petiční zákon), nebo samostatné působnosti (pak postup 

upravuje zákon o obcích).  

Zastupitelé se s Peticí seznámili a berou ji na vědomí a dále budou postupovat tak, jak předepisuje zákon. 

Zastupitelé se shodli, že záměr městyse se v podstatě shoduje s požadavky petentů, totiž, že městys Liteň 

naprosto souhlasí s požadavkem petentů, aby cesta v oblasti Vatina byla i nadále využívána pouze jako 

stezka pro pěší a cyklisty a jako příjezdová cesta pro motorová vozidla rezidentů.  
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15. Diskuse 

 Pan M. potvrdil že nechce kanalizaci v Leči, nicméně zmínil potřebu o věcech diskutovat. 

o Starosta odpověděl že o věci zastupitelstvo diskutovalo, byly zpracovány variant. Pokud si občané 

Leče nepřejí v Leči kanalizaci, městys Liteň jim vyhoví a kanalizaci v Leči stavět nebude. 

 Pan M. pozval zúčastněné na akci Masopust v Leči 22.2. v 11:00 hodin. 

o Zastupitelstvo panu M. poděkovalo za pozvání. 

 Pan H. se zeptal na využití budovy nádraží v Litni 

o Zastupitelstvo diskutovalo o možných způsobech využití, konkrétně prostoru pro spolky, přesunu 

muzea, keramické dílny, modelové železnice, infocentra apod. 

o Místostarosta paní Hana Lukešová připomněla možnost zpracování ankety. 

 Dále se diskutovalo o využití budovy špejcharu 

o Proběhla diskuse o jeho využití. 

o Starosta informoval, že občan Litně v budově pravidelně větrá. 

 Zastupitel Tomáš Jurajda se zeptal na stav zpracovávání studie školky 

o Starosta popsal úvahu o vhodnosti umístění školky mezi rodinnými domy a učitelských bytů v areálu 

školy a naopak. Z diskuze vyplynulo, že MŠ bude lepší stavět ve školním areálu a byty v rezidenční 

čtvrti v Chrástech. Varianta převodu MŠ od společnosti Stříbrný potok se jeví jako nejméně 

pravděpodobná. Společnost SP o převodu odmítá jednat. Zastupitelstvo návrh smlouvy schválilo v 

listopadu 2018. Společnost SP smlouvu na posledním jednání v říjnu 2019 odmítla projednat a 

zavázala se dodat do konce října 2019 připomínky. Ty do dnešního dne nebyly dodány. Zastupitelé 

připomněli, že společnost SP slibuje převod parcely MŠ od roku 2007 a neuspěli již 4 starostové. 

Proto se zastupitelé domnívají, že společnost SP MŠ Litni převést nechce, ačkoli to její jednatel 

M.Duras opakovaně slíbil a to na zasedání tehdejšího zastupitelstva i v otevřeném dopise, který byl 

čten před zahájením nového školního roku před 4 lety. Pan Duras také slíbil dát 5 milionů na rozvoj 

infrastruktury a také se smluvně zavázal finančně se podílet na stavbě komunikace k ČOV. Žádný ze 

slibů nebyl ze strany p. Durase a spol. SP dodržen. 

 Paní N. uvedla, že v Litni se šíří informace o tom, že městys nevyužil nabídku společnosti Stříbrný 

Potok odkoupit pozemek pod školkou. 

o Starosta uvedl, že situace je zcela opačná, městys nabídl společnosti jednání o pozemku pod 

školkou, ale společnost jednání zdržuje. 

 

Zapsala:                                     dne .......................... ........................................

Ověřovatelé: Jan Čech dne ......................... ........................................ 

 Tomáš Jurajda dne ......................... ........................................ 

Starosta: Filip Kaštánek dne ......................... ........................................ 

3.2.2020

3.2.2020

3.2.2020

Kateřina Nožinová

Starosta
Obdélník
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